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Po skončení profesionální kariéry postupně zamířil zpět 
domů. Konkrétně do Kopidlna. A jeho přítomnost se postu-
pem času začala více a více projevovat. Exligový útočník 
Tomáš Sedláček nyní s Kopidlnem zažívá výborný vstup 
do sezony 1. B třídy skupiny A a výsledkem je aktuální 
vedení v tabulce. „Chceme hrát na nejvyšších místech,“ 
potvrzuje ambice někdejší hráč Mladé Boleslavi, Českých 
Budějovic, Jihlavy či Převýšova a Chlumce nad Cidlinou. 

Kopidlno je lídrem soutěže. Jak se vám dívá na tabul-
ku? 

Tak samozřejmě se na to dívá hezky, ale je teprve pět kol za 
námi. Soutěž je ještě dlouhá.

Dvacet branek za pět utkání, to je slušná bilance, co 
říkáte? 

Ano, bilance slušná. Kdo nás trochu sleduje, tak ví, že se 
snažíme hrát hodně dopředu, nečekat na soupeře.

Jak hodnotíte úvodní kola sezony? 
Jsem v celku spokojen, 13 bodů z pěti kol, to je dobré. 

Tabulka celkem vyrovnaná, takže pro lidi zajímavé.

Může přijít v této sezóně čas Kopidlna? 
Už vloni tým působil velmi dobře. Uvidíme. Určitě chceme 

hrát na nejvyšších místech. Ale víte, jak to je - zranění, práce 
a najednou to může být jinak.

Je cílem postup? 
Je pravda, že když by ta šance na jaře byla, tak ji budeme 

chtít využít. Ale je to ještě běh na dlouhou trať. Vloni přišlo pár 
šikovných kluků, k tomu jsme se přidali my ostatní a sedlo si 
to. Nejvíce mě ale těší, že jsme všichni z Kopidlna nebo kousek 
od Kopidlna.

Velkou zásluhu na tom máte bezpochyby vy coby hráč 
a trenér. Jaké máte funkce v klubu a čemu přičítáte 
aktuální postavení v tabulce? 

Jsem hrajícím trenérem. Stále mě baví lítat po hřišti, to je 
nejdůležitější. Když nemůžu na trénink, pomůže mi předchozí 

Nejvíce mě těší, že jsme všichni z Kopidlna nebo kousek od něj

TOMÁŠ SEDLÁČEK, HRAJÍCÍ TRENÉR KOPIDLNA: 

Fotbalistům Kopidlna se v letošní sezoně daří. Foto: Archiv klubu Tomáš Sedláček si dříve zahrál i za 
České Budějovice.

trenér Láďa Hnát, tímto mu děkuji. A bez výborného a obětavé-
ho vedení by to nešlo. Především bez výborné práce předsedy 
Jardy Zikmunda. Řekl bych, že kluci pochopili, že bez tréninku 
to nejde, i když teď mě trochu zlobí.

Plní se teď cíl, s kterým jste do Kopidlna přicházel? 
Je třeba říci, že jsem se do Kopidlna těšil. Jsem tu doma. 

První sezona byla taková seznamovací a loňská už odpovídala 
mým představám. A teď v tom doufám budeme pokračovat.

Jaký je aktuální tým, kdybyste ho měl popsat? 
Taková směsice. Mladí vlčáci, výborná střední generace 

a pár starších. Řekl bych, že jsme si sedli. Všichni si můžeme 
dělat srandu z kohokoliv a nikdo se neurazí. Fakt dobrá parta.

Co čekáte od letošní 1. B třídy? Kde hledat favority? 
Bude to vyrovnané na obou patrech tabulky. Nikdo nemá 

předem vítězství jisté. A kdo je favorit? My, Chlumec C, 
Kosičky, Dolní Kalná, neodepisoval bych Skřivany a určitě ještě 
někdo překvapí. 
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